
 

 

 

Indieners: Democraten Voerendaal  

        

Aan het college van B & W van de Gemeente Voerendaal 

         

Voerendaal, 24-08-2024 

 

Onderwerp: Onrust Brede School Cortemich en BSO De Foekepot na berichtgeving in dagblad De Limburger.  

 

Geacht college, 

 

Er heerst onrust en angst bij kinderen, ouders en verzorgers, medewerkers van deze organisaties naar 

aanleiding van de recente berichtgeving in dagblad De Limburger. Op 21 en 22 augustus jl. publiceerde dit 

dagblad over het uit voorlopige hechtenis vrijlaten van ene Marco H., die wordt verdacht van onder meer het 

dreigen kinderen dood te schieten op een basisschool in Voerendaal. In juni berichtte De Limburger over een 

incident met een mes op de basisschool Ummer Clumme in Klimmen. Ook heeft er een gelijksoortig incident 

plaatsgevonden op BSO de Foekepot in Voerendaal. 
Er is, zo hebben wij vernomen, inmiddels overleg geweest tussen de driehoek Openbaar Ministerie / Politie / 

Innovo en de Gemeente Voerendaal. Naar aanleiding hiervan is er een persbericht naar buiten gebracht. 

Democraten Voerendaal vindt dit persbericht onvoldoende duidelijkheid scheppen over de gang van zaken 

en de huidige situatie en zeker niet geruststellen. DV ontvangt nog te veel signalen vanuit de samenleving dat 

de onrust die is ontstaan nog onverminderd is blijven bestaan. De berichtgeving die ouders ontvangen via de 

daarvoor gebruikelijke kanalen (ouderportaal en de schoolapp. ISY) spreken elkaar tegen en dit draagt 

uiteraard niet bij aan het wegnemen van die maatschappelijke onrust. Een open en transparante dialoog was 

naar onze mening dan ook wenselijk geweest.  

Wij zijn van mening dat op korte termijn een informatiebijeenkomst moet worden belegd voor ouders met 

Openbaar Ministerie / Politie / Innovo, Humankind en de Gemeente Voerendaal met de verantwoordelijk 

portefeuillehouder. Gelet op de ernst van de situatie stellen wij voor dit op zeer korte termijn, uiterlijk 

volgende week te organiseren.  

 

Dit alles heeft er tevens toe geleid om onderstaande schriftelijke vragen te stellen, waarop we graag op zeer 

korte termijn een reactie willen. 

 

1. Was de gemeente, Innovo en/of Humankind bekend met dit dreigement?  Uit zowel de reactie van de 

schooldirecteur als de vestigingsmanager van Humankind kan men opmaken dat zij van niets wisten over dit 

dreigement, terwijl dit al speelde in februari van dit jaar. 
2. Zo ja, waarom is hier niet eerder over gecommuniceerd met ouders en verzorgers? En waarom spreekt men 

dit tegen? 

3. Hoe kan het dat de verantwoordelijk portefeuillehouder openbare orde en veiligheid (Burgemeester Houben) 

niet bekend was met deze casus? 
4. Wanneer werd u als portefeuillehouder bekend met deze casus en hoe heeft u toen gehandeld? 
5. Waarom is de gemeenteraad of het seniorenconvent niet eerder in kennis gesteld (middels een RIB) na de 

arrestatie van verdachte? 
6. In de commissievergadering van 20 juni jl. zijn over het incident met het mes op de basisschool Ummer 

Clumme vragen gesteld door een lid van de VVD. Is naar aanleiding daarvan, vanuit de gemeente actie  

 



 

 

 

ondernomen? 
7. Is er een causaal verband tussen de bedreiging door Marco H. en de incidenten met een mes  

zowel op de school in Klimmen als op de BSO de Foekepot in Voerendaal? Was u van deze incidenten op de 

hoogte? 
8. Hoe kan het dat er wordt gesproken van geen dreigende situatie, terwijl De Limburger toch anders bericht? 

Kunt u ons uitleggen wat er bedoeld wordt met geen dreigende situatie? 
9. Wat worden de vervolgstappen vanuit de brede school? Komt er nazorg voor kinderen, volgt er een soort van 

gespreksadvies voor ouders en wordt er gewerkt aan preventieve maatregelen? 
10. Worden er extra veiligheidsmaatregelen getroffen rondom de school, door politie, boa’s of beveiligers, 

totdat er een definitieve uitspraak komt van justitie? 

11. Hoe groot is de kans dat dat de Marco H. in of rond de school of BSO kan komen? 

12. Bestaat er een mogelijkheid dat de verdachte Marco H. nog toegang heeft tot communicatiemiddelen van 

de school en BSO? Zo ja, wordt hier nog iets tegen ondernomen? 

13. Hoe kunnen we ervoor zorgen dat er een vroeg-signalering ontstaat bij medewerkers van basisscholen en 

BSO bij dergelijke incidenten, zodat dit soort dreigementen vroegtijdig opgepakt kunnen worden? 
14. Is de Brede School Cortemich, Humankind en gemeente in deze nog voornemens om ouders meer te 

informeren over deze situatie middels een informatiebijeenkomst? 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Mike Doutzenberg 
Siem van Dinther 
Cindy Giesen  

Joep Heuts 

Charlyne Bartels 
Sandy Swieringa 

 
 

 


